
 
 

Skolebestyrelsesmøde 
Hornum Skole 

Hermed indkaldes til møde i 

skolebestyrelsen  
 

Dato 28. september Kl. 17.30-20.00 
 

Vi mødes i Kantinen 
Der serveres lidt mad og drikke 

 

Dagsorden: 
Godkendelse af referat fra 

skolebestyrelsesmøde den 16. august 
 

Nyt fra elevrådet. Der kommer to 
elevrådsrepræsentanter 

 
 

1) Skolebestyrelsens årsberetning 20/21 

(kl. 17.30 – 17.45) 
 

2) Hvordan går det med Aula?  

(kl. 17.45 – 17.55) 
- skal vi tilkøbe fraværsregistering? 

 

3) SFO (kl. 17.55 – 18.20) 
- Hvad laver de i SFOen lige nu? 

- Hvad siger aktivitetsplanerne? 
 

4) Eventuel justering af årshjul  

(kl. 18.20 – 18.35) 
- Årshjul vedhæftet 

 

5) Skolebefordring (kl. 18.35 – 18.45) 
- Vi forsøger at flytte mødetid om morgenen, 

og dermed søge om enkelte bustidsændringer 
 

6) Høringssvar til 2022-planen  
(kl. 18.45 – 19.45) 

- Samlet evaluering vedhæftet 
- Evalueringsskema vedhæftet 

 

7) Den generelle trivsel på Hornum Skole? 
(kl. 19.45 – 19.50) 

 

8) Eventuelt og orientering 
(kl. 19.50.– 20.00)  

- Hvordan gik ”Smag globalt i Hornum”? 
- Budget 2022 – høringssvar 

- Deltagelse i Dialogmøde med politikerne den 
26. oktober, på Østermarkskolen. 

Referat 

Referat 
 

Deltagere: Jørgen, Hanne, Rikke, Thomas, Helle, 
Maria, Pernille, Lotte, Ina, Kasper og Lennart 

Mødt fra elevrådet: Simone og Frederikke 

 

Meldt afbud: Emil 
Referenter: Ina og Lennart 

 
Referat fra 16. august godkendt og underskrevet 

 

Nyt fra elevrådet: Papir delt rundt, og vedlægges 
referatet (elevrådets arbejdspapir). To 

velforberedte elevrådsrepræsentanter. 
Boden bør snart åbne, og den skal udstyres med 

en mikroovn, så elever har mulighed for at få 
varmet mad. 

Vi vender fordele/ulemper ved at elever går i 
Brugsen. Måske skal det komme an på en prøve – 

hvilke indkøb foretages, og kan eleverne være 
tilbage i pausetiden? Udskolingsteamet kommer 

med en vurdering om, det kan arrangeres med 
”by-ture”!  

Vi arbejder på et simpelt sortiment i Boden og 
snarlig åbning. Betalingsmåde opfindes. 

Der er ekstra rengøring af toiletter. Vi har 
nye/renoverede toiletter med i Masterplanen, og 

dette effektueres i løbet af to år. 
Vi skal have endnu flere elevarbejdspladser i 

udskolingen. Bordfodbold væk – flyttes til 
Kantinen. 

Koste + fejebakker skaffes. 
Vi kontakter central-IT for at høre om der er 

kommet systemer, som kan sortere spil og porno 
fra. 

Skolebestyrelsen sender en opfordring videre med 
at begrænse elektronikken lidt i pauserne. 

Udskolingsteamet tager denne debat med videre til 
teammøde. 

 
 

AD1) Årsberetning godkendt. Lægges sammen 
med referaterne på skolens hjemmeside. 

Vedlægges også dette referat. 
 

AD2) Aula fungerer, og der kan ind imellem 
tilkøbes programmer. Fraværsregisteringen kan for 

lidt, og skolebestyrelsen synes ikke, vi skal 
investere i dette program. Vi laver en opdatering 

for fraværsmelding i første omgang. 

 

AD3) Der er pt 62 børn i SFO. Opstarten er gået 
godt og vi har en masse glade børn.  

SFO har i sommerugerne haft SFO-Mini-OL. Mange 
forskellige aktiviteter – sjovt med 

medaljeoverrækkelse – der var præmier og 

anerkendelse til alle. 
Aktivitetskalender er hængt op på væggen i SFO. 

Udeundervisningslokalet er udstyret med 
træværksted for SFO.  

Efterårsaktiviteter med blandt andet kastanjedyr, 
halloweenfest, båldage, bogkasser fra biblioteket, 

julehemmeligheder og julehygge. 
Der er en opfordring om at få gang i SFO-

forældrerådet igen 
 

 
 



AD4) Årshjulet justeret. Justeret årshjul vedlægges 
referat. 

 
AD5) Vi forsøger igen at få flyttet rute 100, så vi 

kan møde tidligere. Per Larsen på forvaltningen 

kommer med udspil i slut oktober, og 

skolebestyrelsen indsender herefter forslag om 
ændring af bustider. 

 
AD6) 2022-plan evalueret elektronisk. Høringssvar 

fremsendt automatisk. 

 
AD7) Den generelle trivsel er i udvikling, og vi er 

ved at finde vejen i fællesskabet igen. De ældste 
elever er fortsat meget positive, og de er gode 

forbilleder for de yngste elever. 
Skolepatruljen fungerer rigtig godt. 

 
AD8) Dejlig dag med at ”Smage globalt på 

Hornum” – det kan vi godt igen. For personalet er 
det en kæmpe opgave, og måske skal 

ambitionerne sættes lidt ned. Inddrag gerne 
forældrene mere. 

 
Budget 2022 gik fuldt hjem, og det var positive 

høringssvar, og et positivt budget. 
 

Der fremsendes positivt høringssvar til det 
foreløbige sparsomme udkast til 2026-plan. 

Høringssvar vedlægges dette referat. 
 

Dialogmøde 26. oktober med politikerne. Jørgen, 
Kasper og Lennart deltager 

 
Fælles forældrerådsdag foreslås til 23. november 

21 – program udsendes til alle forældrerødderne. 
Tid: 18.30 -20.00 

 
Der tilbydes fortsat podning i næse for covid19 ved 

skriftligt tilsagn fra forældre og efter gældende 
regler. 

 
Vi får en lærerstuderende i praktik i dette efterår 

 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
Næste skolebestyrelsesmøde er tirsdag 
den 2. november kl. 17.30 – vi mødes i 
Kantinen. 
Dagsorden fra årshjul: 

Budget 
Kulturuge 10 
Evaluering af de gode overgange 
Vi kigger på principper og laver eventuelt 
nye 
 
Kommende skolebestyrelsesmøder: 
Tirsdag den 2. november kl. 17.30 

Torsdag den 9. december kl. 17.30 
Mandag den 24. januar kl. 17.30 
Tirsdag den 15. marts kl. 17.30 
Mandag den 25. april kl. 17.30 
Onsdag den 8. juni kl. 17.30 
 
 


